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Protokół Nr VIII/2015 
z obrad sesji Rady Miejskiej w Sędziszowie 

z dnia 22 czerwca 2015 roku 
 

Otwarcia obrad dokonał Przewodniczący Rady Miejskiej Adam Mysiara. 
Powitał wszystkich przybyłych na sesję Burmistrza, pracowników Urzędu, Sołtysów, 
kierowników jednostek, radnych powiatowych i radnych gminnych. 
Stwierdził że obecnych jest 14 radnych co stanowi odpowiednie quorum do 
podejmowania prawomocnych uchwał. 
Na sekretarz obrad zaproponował radną Anetę Konieczną – wyraziła zgodę. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Zapytał czy są wnioski do proponowanego porządku obrad? 
Odczytał wniosek Burmistrza w sprawie wprowadzenia do porządku obrad uchwały 
w sprawie zmian w uchwale własnej Nr XXVII/201/2012 z dnia 29 listopada 2012 
roku w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania przez przewoźników z 
przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie gminy Sędziszów. 
Głosowanie 14 głosów – za 
Radny W. Tabor 
- proszę o wprowadzenie do porządku obrad przyjęcie protestu mieszkańców wsi 
Gniewięcin przeciwko budowie elektrowni wiatrowych. 
Pan Przewodniczący 
- protestem zajmiemy się w wolnych wnioskach, 
- zapytał Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej czy będzie dzisiaj składał 
sprawozdanie z prac komisji? 
Radny M. Żelezik 
- poprosimy o wprowadzenie tego pkt-u na następną sesję. 
Radny J. Strzelec 
- zgłaszam wniosek o wprowadzenie do porządku obrad pkt dotyczącego ustalenia 
wyższej stawki za zbieranie opłaty za odpady. 
Pan Przewodniczący 
- proponuję aby ten wniosek przepracowała Komisja Budżetowa. 
Radny J. Strzelec 
- jeśli zostanie przyjęte jako pkt porządku obrad to będziemy dzisiaj dyskutować. 
Pan Burmistrz 
- w piątek otrzymaliśmy pismo ze Stowarzyszenia Gmin i Powiatów Małopolski o 
wyznaczenie naszego przedstawiciela. Proszę o wprowadzenie projektu uchwały do 
porządku obrad i podjęcie jej dzisiaj. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie wnioski: 
Radnego Jana Strzelca 
Głosowanie  
14 głosów – za 
Burmistrza 
Głosowanie 
14 głosów – za 
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Poinformował o włączeniu dyktafonu i nagrywaniu obrad sesji. 
Odczytał proponowany porządek obrad wraz z przyjętymi poprawkami: 

1. Otwarcie sesji, stwierdzenie quorum. 
2. Powołanie sekretarza obrad. 
3. Przyjęcie porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołów z obrad VI i VII sesji. 
5. Sprawozdanie z działalności  Burmistrza Sędziszowa w okresie międzysesyjnym. 
6. Interpelacje i zapytania radnych. 
7. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 

wykonania budżetu gminy Sędziszów za 2014 rok. 
- odczytanie uchwały RIO w Kielcach w sprawie wydania opinii o przedłożonym 
przez Burmistrza Sędziszowa sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2014 rok 
wraz z informacją o stanie mienia komunalnego. 
- odczytanie opinii Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy za 2014 
rok, 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

8. Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa z tytułu 
wykonania budżetu gminy za 2014 rok: 
- odczytanie wniosku Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 
Sędziszowa z tytułu wykonania budżetu gminy za 2014,  
- odczytanie uchwały RIO w Kielcach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji 
Rewizyjnej Rady Miejskiej w Sędziszowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi 
Sędziszowa absolutorium za 2014 rok, 
- dyskusja, 
- podjęcie uchwały. 

          9. Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2014 
              Samorządowego Centrum Kultury im. Jana Pawła II w Sędziszowie. 
         10.Uchwała w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji planu   
              finansowego za 2014 rok w Miejsko-Gminnym Ośrodku Zdrowia w Sędziszowie. 
         11. Uchwała w sprawie zmian w uchwale własnej Nr II/6/2014 w sprawie uchwalenia 
               rocznego Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi  
               podmiotami wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o pożytku publicznym i  
               wolontariacie, na rok  2015. 
         12. Uchwała w sprawie zmian w uchwale własnej Nr III/12/2014 w sprawie uchwalenia  
               Programu  Przeciwdziałania Narkomanii dla gminy Sędziszów na rok 2015. 
         13. Uchwała w sprawie uchylenia uchwały własnej  Nr XXXV/274/2013 z dnia   
               9 sierpnia 2013 roku w sprawie określenia wynagrodzenia płatnikom opłaty za  
               gospodarowanie odpadami komunalnymi – wspólnot mieszkaniowych i spółdzielni   
               mieszkaniowych. 
         14. Uchwała w sprawie zmian w uchwale własnej Nr XLV/352/2014 w sprawie  
               przyjęcia programu Karta Dużej Rodziny. 
         15. Zmieniająca uchwałę własną Nr XLVI/364/2014 z dnia 29 września 2014 roku w  
               sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Regulaminu utrzymania czystości i porządku  
               na terenie Gminy Sędziszów 
         16. W sprawie ustalenia rocznej ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie odpadami  

komunalnymi od domku letniskowego lub od innej nieruchomości 
wykorzystywanych na cele   rekreacyjno - wypoczynkowe. 

         17. Zmieniająca uchwałę własną Nr XXXIII/244/2013 z dnia 24 maja 2013 roku  
               w sprawie ustalenia wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie  
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               odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli nieruchomości położonych na   
               terenie Gminy Sędziszów oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą 
               środków komunikacji elektronicznej. 
         18. Uchwała w sprawie likwidacji Filii MGOZ w Krzcięcicach. 
         19. Uchwała w sprawie zmian w WPF. 
         20. Uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 
         21. Ocena zasobów pomocy społecznej za 2014 rok. 
         22. Uchwała w sprawie zmian w uchwale własnej Nr XXVII/201/2012 z dnia    
              29 listopada 2012 roku w sprawie określenia przystanków oraz zasad  
              korzystania przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych  
              zlokalizowanych na terenie gminy Sędziszów. 
         23. Rozpatrzenie wniosku o podwyższenie opłaty za zbieranie opłat za odpady. 
         24. Uchwała w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do Stowarzyszenia Gmin i  
               Powiatów Małopolski. 
         25. Odpowiedzi na interpelacje. 

26. Wolne wnioski i dyskusja. 
27. Zamknięcie obrad. 

Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 4 
Przyjęcie protokołu z sesji VI. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- proszę o naniesienie do protokołu następujących poprawek: 
1) W porządku obrad nie wpisano projektu uchwały wprowadzonego jako pkt. 13 
uchwała w sprawie przystąpienia Gminy Sędziszów w 2015r do realizacji projektu 
systemowego „Aktywizacja społeczna i zdrowotna osób korzystających z pomocy 
społecznej” w ramach działania 7.1. Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji, 
Poddziałania 7.1.1. „Rozwój i upowszechnianie aktywnej integracji przez ośrodki 
pomocy społecznej” związanej z prowadzeniem projektu przez MGOPS,  co było 
przyczyną nie zachowania kolejności. 
Pan Przewodniczący 
- czy Pani była na sesji? 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- tak byłam obecna. 
Następne poprawki dotyczą zapisów na str. 13 i 14: 
2) str. 13 protokołu nie zapisano że Pani Krzelowska odczytała pismo skierowane do 
Rady Miejskiej – pismo w załączeniu do protokołu. 
3) str. 14 protokołu skreśla się z wypowiedzi Pani Krzelowskiej słowo „olać” 
ponieważ nie zostało wypowiedziane. 
Pan Przewodniczący 
- jestem pewny na 100% że było powiedziane. 
Wiceprzewodnicząca B. Wójcik 
- ja na 99% że nie było powiedziane. 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie protokół Nr VI wraz z wniesionymi  uwagami do niego. 
Głosowanie 13 głosów – za 
1 głos – wstrzymujący się 
Przyjęcie protokołu z sesji Nr VII. 
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Zapytał czy są uwagi do protokołu? Nie zgłoszono. 
Głosowanie 
14 głosów – za 
Ad. 5 
Pan Burmistrz odczytał sprawozdanie z pracy za okres od ostatniej sesji (sprawozdanie 
stanowi załącznik do protokołu). 
Na koniec chciałbym udzielić informacji na temat organizacji i funkcjonowania UM 
ponieważ ze środowiska są kierowane zapytania i uwagi odnośnie Zarządzenia Nr 
43/2015 w sprawie zasad przyznawania dodatku specjalnego i nagród dla Skarbnika 
Gminy. Pytania pojawiają się na różnych spotkaniach, ostatnio w Gniewięcinie w dość 
ostrej formie przez Pana Chmielarskiego, chcę wyjaśnić. Zarządzenie jest aktem 
wewnętrznym zarządzania i organizacji ustalającym zasady przyznawania i 
wypłacania dodatku specjalnego i nagród dla pracowników UM zatrudnionych na 
podstawie powołania, u nas dotyczy to skarbnika gminy. Sprawa została uregulowana 
zgodnie z obowiązującymi przepisami, nie spowodowało to zwiększenia ani o 
złotówkę wynagrodzenia skarbnika. 
Pan Przewodniczący 
- zapytał czy są pytania do sprawozdania Burmistrza? 
Radny J. Strzelec 
- zapytał o koszty wycinki barszczu Sosnowskiego 150zł/godz. 
Pan Burmistrz 
- tyle wynosi roboczogodzina.  
Radny J. Strzelec 
- ja też chciałbym tyle zarobić, jaka to będzie kwota ogółem i skąd weźmiemy, 
- jaka komisja decyduje o wyborze dróg, w Przełaju nie ma wewnętrznych, 
- przypominam że w Radzie działa Komisja Drogownictwa. 
Pan Burmistrz 
- jeśli chodzi o wycinkę barszczu Sosnowskiego, szukaliśmy chętnego do tych prac, do 
wycinki jest potrzebny sprzęt specjalistyczny. Zgłosiła się jedna osoba, innych osób nie 
znaleźliśmy, negocjowaliśmy cenę i ustaliliśmy 150zł/godz. jeśli są osoby chętne to niech się 
zgłoszą. 
Na to zadanie mamy 12.000zł, barszcz Sosnowskiego to u nas wielki problem, tam gdzie nie 
ma właściciela też trzeba kosić żeby nie doszło do poparzeń i dalszego rozsiewania. 
LHS deklaruje wyciąć na swoim terenie. 
- jeśli chodzi o drogi to po ulewnym deszczu mamy 48 godzin na przygotowanie dokumentów 
do Zarządzania Kryzysowego Wojewody, musimy mieć ekspertyzy z Instytutu meteorologii, 
droga musi mieć pewne cechy popowodziowe. Najpierw jadą w teren Naczelnik Kot i 
Inspektor Kozioł a później przyjeżdża 3 osobowa Komisja od Wojewody i weryfikuje. 
Radny W. Tabor 
- odbył się odbiór oświetlenia ulicznego w Gniewięcinie, mamy zastrzeżenia co do lokalizacji 
lamp na słupach. 2 lampy są w takich miejscach że zasłaniają je krzaki, 1 lampa w ogóle nie 
świeci. Burmistrz zgodził się na poprawienie ale wykonawca się nie zgodził. Tam gdzie 
potrzeba lamp nie ma. 
Radny N. Jawor 
- czyli do powodziówek zgłaszamy tylko gminne drogi. 
Pan Burmistrz 
- tak, ZDP też zgłosił kilka dróg jako popowodziowe. 
Radny N. Jawor 
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- czy w tym roku będzie można montować solary? Ludzie pytają czy to kaszanka wyborcza? 
Pan Burmistrz 
- bardzo chciałbym abyśmy rozpoczęli w tym roku. 
Radny Z. Gładki 
- sprawa utylizacji azbestu, ludzie pytają co mają zrobić ze złożonym azbestem, który 
nigdy nie był założony. Ci co zdjęli w tych dniach pytają czy będzie odebrany? 
Pan Burmistrz 
- zdjąć azbest może tylko firma która ma uprawnienia, jeśli zgłoszenie było zgodnie z 
procedurami to będzie odebrany. 
W sprawie odbioru składowanego azbestu zapytam pracownika merytorycznego i 
odpowiem. 
Pan Przewodniczący 
- sprawa usunięcia słupów telefonicznych trwa od 10 lat. 
Pan Burmistrz 
- sprawa się ruszyła myślę że załatwią. 
Ad. 6 
Radny Z. Gładki 
- korzystając z obecności radnych powiatowych chciałbym zgłosić drogę powiatową 
Łowinia w kierunku Trzcińca jest przecięta rowem odwadniającym, po ulewach 
zapada się bo tam idzie ciężki transport i droga do samych Pawłowic się zapada, z 
drogi można korzystać ale trzeba też o nią dbać. 
Radny M. Żelezik 
- Rada Sołecka Tarnawy pyta kiedy będzie robiona droga za wysypiskiem od 
Marianowa w kierunku pól? 
- droga powiatowa w Tarnawie przepust k/Wolskiego metalowa klapa położona na 
metalu, przy przejeździe samochodów bardzo się tłucze i budzi ludzi. 
- Bugaj k/ Chyla i k/Bratek wykonawca wodociągu uszkodził drogę na odcinku 11 
metrów, część poprawił a reszta została, 
- Swaryszów znów po ulewach podtopienia posesji Pana Zimoląga i Pana 
Kamińskiego, proszę przyspieszyć prace przy rowach bo znów ich zaleje, 
- Czekaj konieczne czyszczenie koryta rz. Mierzawy od Pana Dłużniak kierunek młyn 
i cegielnia. Jest już efekt po pierwszych pracach ale czekamy na dalsze, 
- droga Czekaj – Białowieża poprawiony odcinek na dł 300m a dalej nieprzejezdna, 
gdyby była jakaś nadwyżka ziemi to proszę dowieźć, 
- prośba o utwardzenie kamieniem drogi w Czekaju k/ Makowskiego, z bieżącego 
utrzymania. 
Radny R. Dębicki 
- na jakim etapie są działania do pozyskania gruntów między Skarpą a ul. Leśną, jeśli 
jest duży opór i nie będzie to możliwe, to jakie mechanizmy prawne można 
zastosować żeby właściciel uporządkował ten teren? 
Radna A. Konieczna 
W Krzcięcicach są 3 słupy oświetleniowe drewniane za mostem koło posesji Pana 
Dyksy i Pana Gryc. 
Radny J. Strzelec 
- na drodze do Pana Roman są zapadliska powstałe po pracach na wodociągu, 
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- tablica kierunkowa w kierunku Pana Kurdek ciągle się odwraca, ustawić i 
zamocować na stałe, 
- na moście w łąkach koło Pana Jasińskiego powstało zapadlisko, 
- droga Mstyczów w kierunku Pana Kłys mieszkają starsi ludzie, nie mają dojazdu, 
- zapytał czy będą robione pobocza przy drodze powiatowej? 
- na zakręcie drogi robią rów, a zostaje przejazd do lasu przed torami na nowej drodze. 
Radny W. Tabor 
- z funduszu sołeckiego były pieniądze na poszerzenie drogi w gościńcu i wycięcie 
zakrzaczeń, czy firma w zakresie robót nie ma wycinki krzaków, 
- tabliczki z numerami posesji mówią już kierunek Krężoły. 
Radny J. Wiencek 
- os. Skarpa przy blokach 14 – 13 przy krawężniku wykruszony beton, 
- poparł radnego Dębickiego ponaglić sprawę przejęcia gruntu przy Leśnej, kilka 
posesji zaniedbanych i to samo przy 1000 lecia, 
- prośba o naprawienie znaków wskazujących ulice są urwane lub pokrzywione, 
proponuję robić przegląd co 2 tygodnie. 
Radny N. Jawor 
- od kilku lat zgłaszam 2 zapomniane drogi Boleścice – Piołunka 700m i Piołunka – 
Zielonki 2,5 km. 
Radny Z. Adamski 
- zgłaszam ponownie problem ulice Jędrzejowska i Wodzisławska zebrać pobocza, 
- przy Sportowej nie wykoszone zarośla są siedliskiem lisów, 
- wykosić niewidoczny zjazd na Stadionie, wyjeżdżając nie widać od lewej strony, 
- proszę zakupić TOI – TOI do Rynku, 
- krata ściekowa na moście zapadnięta, 
- chodnik zapadnięty po obu stronach, 
- dobudować 1 lampę na zakręcie ul. Kieleckiej jest piąta linka, 
- zamontować 1 lampę na moście w Pawłowicach, 
- wykosić plac przy ul. Jędrzejowskiej. 
Radny Z. Konieczny 
- mamy piękną drogę ale proszę o wstawienie ograniczenia tonażu od Gniewięcina i 
Klimontowa, 
- proszę sprawdzić wykonanie asfaltu wg mnie niezbyt dobre wykonanie, 
Radny R. Dobrowolski 
- ponawiam sprawę utwardzenia drogi Rajska przy posesjach Pacholec i Woźniczka 
podobno ma być utwardzona, tam jest problem, na jakim etapie prac na Rajskiej 
będzie to zrobione? 
Wiceprzewodniczący D. Juszczyk 
- remont wiaduktu przy SEFAKO jest planowany na 2017 rok, proszę uwzględnić 
sugestie mieszkańców odnośnie ruchu żeby doprecyzować. 
Ad. 7 
Pan Przewodniczący 
- Uchwała w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego oraz sprawozdania z 
wykonania budżetu gminy Sędziszów za 2014 rok. 
Pani Skarbnik 
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- odczytała uchwałę RIO w Kielcach w sprawie wydania opinii o przedłożonym przez 
Burmistrza Sędziszowa sprawozdaniu z wykonania budżetu gminy za 2014 rok wraz z 
informacją o stanie mienia komunalnego. 
Radny M. Żelezik 
- odczytał opinię Komisji Rewizyjnej w sprawie wykonania budżetu gminy za 2014 rok, 
Pan Przewodniczący 
- poddał pod głosowanie uchwałę 
Głosowanie 
14 głosów – za                       uchwała Nr VIII/47/2015 
Ad. 8 
Pan Przewodniczący 
- Uchwała w sprawie udzielenia absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa z tytułu wykonania 
budżetu gminy za 2014 rok: 
Radny M. Żelezik 
- odczytał wniosek Komisji Rewizyjnej o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Sędziszowa 
z tytułu wykonania budżetu gminy za 2014,  
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę RIO w Kielcach w sprawie zaopiniowania wniosku Komisji Rewizyjnej 
Rady Miejskiej w Sędziszowie w sprawie udzielenia Burmistrzowi Sędziszowa absolutorium 
za 2014 rok, 
Pan Przewodniczący 
- poddał uchwałę pod głosowanie 
Głosowanie  
14 głosów – za                    uchwała Nr VIII/49/2015 
Pan Burmistrz 
- podziękował za udzielenie absolutorium, w obecnych czasach nie jest łatwo pracować w 
samorządzie jak to było kiedyś, ludzie oczekują załatwienia spraw natychmiast. Jako Urząd 
musimy się tłumaczyć przed państwem i mieszkańcami. Jestem głęboko przekonany tak jak 
kiedyś powiedziałem że każdy z nas radni, urząd , sołtysi myślę że zdecydowana większość 
chce aby ta gmina się rozwijała i za to z całego serca dziękuję. My się nie boimy podnosić 
trudnych tematów w gm. Sędziszów w wielu sprawach. Łatwo jest w wysokiej polityce wiele 
obiecywać, w samorządzie nie da się bo zaraz jest weryfikowane czy jest wykonane czy nie. 
Myślę tak jak było przez poprzednie lata spierajmy się, kłóćmy się o sprawy które będą lepiej 
służyły mieszkańcom, zakładom pracy, organizacjom pozarządowym. o wszystko co ma 
wpływ na rozwój gminy. My nie przejadamy środków, analizując budżet widzieliście,  
Państwo samorządom nie pomaga w tym. Praktycznie dochody i subwencje nie wzrosły, 
jedynie to co sami różnymi zabiegami, staraniem pozyskamy  daje ten przyrost. 
Nierozwiązany jest problem finansowania oświaty, walczymy o zmianę subwencjonowania 
oświaty ale nic się nie da zrobić, jest to dla nas przykry element bo gdybyśmy mieli chociaż 
2mln więcej byłoby ekstra. Własnymi wysiłkami gospodarnie dzielimy grosze tak to się u nas 
odbywa. Mamy wiele nowych planów jak rewitalizacja miasta, wcześniej nie mieliśmy 
terenów, teraz  już przejęliśmy tereny od PKP. Mamy bardzo bezpieczne finanse gminy na 
dziś. Z troską patrzę na SEFAKO bo gdy coś się podzieje to i nasze plany się nie spełnią. 
Podziękował za współpracę radnym, sołtysom, swoim współpracownikom kiedyś praca w 
samorządzie sprawiała radość i satysfakcję, teraz to jest uharowanie się.  Cieszą  choćby 
ostatnie integracje, gdyby nie było zgody Rady nie byłoby tego, to są wartości o które 
powinniśmy dbać. Podziękował za pracę Naczelnikom Pani Mecenas, pracownikom. 
Współpracujmy dla dobra gminy. 
Radny J. Strzelec 
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- na początku powiedział Pan że zdecydowana większość chce aby gmina się rozwijała, to o 
co chodzi, co mam przez to rozumieć, czy chodzi o to miejsce tutaj czy z zewnątrz. Co za 
wrogowie są żeby gmina się nie rozwijała, ja się źle poczułem. 
Pan Burmistrz 
- nie powiedziałem tego do radnych, nie mógłbym tego zrobić po uzyskaniu jednogłośnie 
absolutorium. Nie każdy ceni dobro wspólne za co samorząd odpowiada. 
Ad. 9 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zatwierdzenia sprawozdania finansowego za rok 2014 
  Samorządowego Centrum Kultury im. Jana Pawła II w Sędziszowie. 
Głosowanie 
12 głosów – za             uchwała Nr VIII/49/2015 
Ad. 10 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zatwierdzenia rocznego sprawozdania z realizacji planu   
finansowego za 2014 rok w Miejsko-Gminnym Ośrodku Zdrowia w Sędziszowie. 
Głosowanie 
12 głosów – za                    uchwała Nr VIII/50/2015 
Ad.11 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zmian w uchwale własnej Nr II/6/2014 w sprawie uchwalenia 
rocznego Programu współpracy z organizacjami pozarządowymi oraz innymi  podmiotami 
wymienionymi w art. 3 ust. 3 ustawy o pożytku publicznym i wolontariacie, na rok  2015. 
Głosowanie 
14 głosów – za                 uchwała Nr VIII/51/2015 
Ad. 12 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zmian w uchwale własnej Nr III/12/2014 w sprawie uchwalenia  
Programu  Przeciwdziałania Narkomanii dla gminy Sędziszów na rok 2015. 
Głosowanie 
14 głosów – za                 uchwała Nr VIII/52/2015 
Ad. 13 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie uchylenia uchwały własnej  Nr XXXV/274/2013 z dnia   
9 sierpnia 2013 roku w sprawie określenia wynagrodzenia płatnikom opłaty za 
gospodarowanie odpadami komunalnymi – wspólnot mieszkaniowych i spółdzielni   
mieszkaniowych. 
Głosowanie 
13 głosów – za 
1 głos – przeciw            uchwała Nr VIII/53/2015 
Ad. 14 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie zmian w uchwale własnej Nr XLV/352/2014 w sprawie  
przyjęcia programu Karta Dużej Rodziny. 
Głosowanie 
14 głosów – za              uchwała Nr VIII/54/2015 
Ad. 15 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę zmieniającą uchwałę własną Nr XLVI/364/2014 z dnia 29 września 2014 
roku w sprawie ogłoszenia tekstu jednolitego Regulaminu utrzymania czystości i porządku  
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na terenie Gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
14 głosów – za                 uchwała Nr VIII/55/2015 
Ad. 16 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie ustalenia rocznej ryczałtowej stawki opłaty za gospodarowanie 
odpadami  komunalnymi od domku letniskowego lub od innej nieruchomości 
wykorzystywanych na cele   rekreacyjno - wypoczynkowe. 
Głosowanie 
14 głosów –za               uchwała Nr VIII/56/2015 
Radny J. Strzelec 
- my podejmiemy uchwałę a Burmistrz musi egzekwować. 
Pan Burmistrz 
- nie ma wyjścia, zgodnie z ustawą trzeba uporządkować. 
Ad. 17 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę  Zmieniająca uchwałę własną Nr XXXIII/244/2013 z dnia 24 maja 2013 
roku w sprawie ustalenia wzorów deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie 
odpadami komunalnymi składanych przez właścicieli nieruchomości położonych na   
terenie Gminy Sędziszów oraz warunków i trybu składania deklaracji za pomocą środków 
komunikacji elektronicznej. 
Głosowanie 
14 głosów – za            uchwała Nr VIII/57/2015 
Radny J. Strzelec 
- Burmistrzu żebyś tego ściągania z domków letniskowych nie scedował na sołtysów. 
Pan Burmistrz 
- będziemy prosić sołtysów żeby poinformowali. 
Ad. 18 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie likwidacji Filii MGOZ w Krzcięcicach. 
Głosowanie 
8 głosów – za 
1 głos – przeciw 
4 głosy – wstrzymujące się                uchwała Nr VIII/ 58/2015 
Ad. 19 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę  w sprawie zmian w WPF na lata 2015 – 2026. 
Głosowanie 
14 głosów – za                             uchwała Nr VIII/59/2015 
Ad. 20 
Pani Skarbnik 
- odczytała uchwałę w sprawie zmian w budżecie gminy na 2015 rok. 
Głosowanie 
13 głosów – za                          uchwała Nr VIII/60/2015 
Ad. 21 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie przyjęcia oceny zasobów pomocy społecznej za 2014 rok. 
13 głosów – za                          uchwała Nr VIII/61/2015 
Ad. 22 
Pan Przewodniczący 
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- odczytał uchwałę w sprawie zmian w uchwale własnej Nr XXVII/201/2012 z dnia    
29 listopada 2012 roku w sprawie określenia przystanków oraz zasad korzystania 
przez przewoźników z przystanków komunikacyjnych zlokalizowanych na terenie 
gminy Sędziszów. 
Głosowanie 
13 głosów – za                   uchwała Nr VIII/2015 
Radny N. Jawor 
- przez nieudolność Komisji powiatowej przystanek jest po jednej stronie a po drugiej 
nie ma, ludzie pytają kiedy będzie. Kto mówił nieprawdę że była Komisja  i nie 
zaakceptowała lokalizacji przystanku, dowiedziałem się że nie było komisji – wyjaśnić 
co jest prawdą. 
Pan Burmistrz 
- będzie możliwe dopiero po zakończeniu wymaganych procedur. Dziś nie odpowiem 
bo nie wiem. 
Ad. 23 
 Rozpatrzenie wniosku o podwyższenie opłaty za zbieranie opłat za odpady. 
Radny J. Strzelec 
- składam wniosek o podwyższenie prowizji za zbieranie opłat za śmieci proponuję 5% od 
zebranych środków. 
Pan Burmistrz 
- pamiętajmy że ustalając wysokość 2% prowizji dla sołtysów to wiedzieliśmy że to powoduje 
koszty dla mieszkańców, bo to z tych pieniędzy musieliśmy uregulować, jednak nie zburzymy 
tym podniesieniem budżetu, przyjmujemy propozycję. 
Głosowanie 
11 głosów – za 
Radny J. Strzelec 
- podziękował Burmistrzowi za przyjęcie wniosku. 
Ad. 24 
Pan Przewodniczący 
- odczytał uchwałę w sprawie wyznaczenia przedstawiciela do Stowarzyszenia Gmin i 
Powiatów Małopolski. 
Głosowanie 
13 głosów – za                   uchwała Nr VIII/63/2015 
Ad. 25 
Pan Burmistrz udzielił odpowiedzi na interpelacje dla radnych. 
Radny Z. Gładki – odpowiedź na interpelacje pisemne udzielimy na piśmie. 
Radny M. Żelezik – termin wykonania drogi Tarnawa za wysypiskiem do 10 lipca, 
- przepust przy Panu Wolskim przyjmujemy do przebudowy, 
- poprawienie zniszczonej drogi zgłosimy wykonawcy wodociągu, który ją zniszczył, 
- rów w Swaryszowie zgłosimy, jestem umówiony z Dyrektorem po 20 lipca i myślę że uda 
nam się wiele zrobić, 
- staramy się o dalsze czyszczenie rzeki Mierzawa, jest to bardzo ważna sprawa, mam 
nadzieję że w tym roku następny odcinek będzie zrobiony, 
- drogi między łąkami do wykonania a reszta do weryfikacji i bieżących uzgodnień, 
- droga przy Panu Makowskim myślę że uda się zrobić z bieżącego utrzymania, 
Radny R. Dębicki – rozmawiałem z Panią Domańską, miała się zastanowić ale urwał się 
kontakt, chyba nie chcą tego sprzedać. Tam są 2 – 3 działki budowlane a reszta jako teren 
zielony. Podejmiemy jeszcze raz próbę kontaktu, można by to było jeszcze włączyć do 
wniosku o rewitalizacji. 
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- jeśli chodzi o zaśmiecanie i wycinkę barszczu Sosnowskiego prosiłem Panią Adwokat o 
pomoc w tym temacie. 
Pani Adwokat 
- nie możemy zmusić do wycinki bo to nie jest roślina kwarantannowa, jeśli komuś podoba 
się barszczu Sosnowskiego  to go nie zmusimy, nie ma regulacji prawnych w temacie wycinki 
barszczu Sosnowskiego, nawet nie ma takich zarządzeń unijnych. 
Radny R. Dębicki 
- co w sytuacji gdy zarośla stwarzają zagrożenie dla mieszkańców bo są siedliskiem dzikich 
zwierząt? 
Pani Adwokat 
- tam gdzie stwarza zagrożenie na opuszczonych można wyciąć ale jest to teren prywatny, 
jeśli jest degradacja terenu to możemy dać decyzję administracyjną. Gminy wprowadziły 
takie regulacje w Regulaminach utrzymania porządku i czystości  ale uchwały były uchylone, 
bo stwierdzono zbyt dużą ingerencje w prawo własności i teren prywatny. 
Radny R. Dębicki 
- a co w sytuacji gdy krzaki wychodzą na naszą drogę? 
Pani Adwokat 
- to co nad drogą przy naszej granicy można wyciąć. 
Radny W. Tabor 
- obok mnie jest niezamieszkała posesja gdzie jest barszcz Sosnowskiego, ja mogę to skropić 
żeby się nie rozsiewał. 
Pan Burmistrz 
- jeśli chciałbyś pomóc to tak, 
- do właścicieli posesji przy Poczcie 11 czerwca wysłaliśmy pismo o uporządkowanie, 
poprosiłem o zabezpieczenie okien budynku powiedzieli że to zrobią. Odczytał treść pisma. 
Pan R. Dębicki 
- może wysłać takie pismo do właścicieli tego gruntu przy ul. Leśnej. 
Pan Burmistrz 
- właścicielka uważa że my będziemy to robić za działkę którą dała pod drogę na Skarpę, 
wystąpimy do niej o przekazanie tego co jest pod teren zielony. 
Odpowiedzi na interpelacje: 
Radna A. Konieczna – słupy drewniane w Krzcięcicach zgłosimy do ZEORK. 
Radny J. Strzelec – zapadlisko po pracach wodociągowych podjedziemy i sprawdzimy co 
trzeba zrobić również to na moście, 
- droga w kierunku Pana Kłys mam nadzieję, że do piątku będzie zrobiona, 
- zakręt  
Radny W. Tabor – krzaki wytniemy przy pomocy pracowników interwencyjnych, 
- tabliczki z numerami posesji zamówione. 
Radny J.   Wiencek  - sprawdzimy pokruszony beton przy krawężniku, 
- zwrócimy się do właścicieli przy ul. Leśnej o uporządkowanie, 
- wiele znaków drogowych jest do poprawienia. 
Radny N. Jawor – obie drogi są powiatowe. 
Radny Z. Adamski – zebranie poboczy przy Jędrzejowskiej i Wodzisławskiej, ZDP chce nam 
przekazać ul. Wodzisławska, powiedziałem że jeśli będzie zrobiony generalny remont to 
wtedy przejmiemy, zgłoszona jest do powodziówek, 
- wystąpimy o wykoszenie zarośli przy Sportowej i do myśliwych o odstrzał lisów, 
- wykoszenie zjazdu ze stadionu przyjmujemy, 
- jeśli chodzi o zakup TOI – TOI do Rynku zorganizować spotkanie z Radą Sołecką, 
- o kratę ściekową na moście ponownie wystąpimy, 
- 1 lampa przy ul. Kieleckiej jeśli jest linka to nie będzie problemu, 
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- plac przy ul. Jędrzejowskiej wykosimy, 
Radny Z. Konieczny – od drugiej strony postawimy znak ograniczenia tonażu. 
- sprawdzimy jakość położonego asfaltu. 
Radny W. Tabor 
- od strony PALKO w kierunku Tasak Tiry już jeżdżą po nowej drodze. 
Radny Z. Adamski 
- proponuję ustawić w Sosnowcu kierunek Foltyn, znak ograniczenia tonażu 5t to wtedy TIR 
nie wjedzie, teraz widzi napis Sędziszów to wjeżdża  
Pan Burmistrz 
- odpowiedź dla Radnego R. Dobrowolskiego: 
- droga będzie wykonana w terminie do 10 lipca. 
Radny D. Juszczyk – remont wiaduktu są 2 opcje albo będzie robiony z rezerwy MF albo ze 
schetynówek, z rezerwy jest wymagane dużo dokumentów a schetynówki projekt 
uproszczony i jest propozycja skorzystania z tego  projektu, 
- w 2016 roku będzie robiony od wjazdu kierunek Słaboszowice a II etap w 2017 roku. 
Radny Z. Gładki – ujęcie wody w Łowini mimo płukania filtrów woda jest czerwona, gdyby 
były pieniądze i chętni do podłączenia to byłaby szansa przeprowadzenia ujęcia wody, wiemy 
co trzeba zrobić. Geolodzy znają teren i przekonują że jest szansa wykonania, koszt ok. 35tys. 
trzeba wybrać rozwiązanie. 
Ad. 26 
Pan Przewodniczący 
- odczytał informację Komisji Inwentaryzacyjnej w sprawie zaakceptowania karty i spisu 
inwentaryzacyjnego nieruchomości pozostającej w zarządzie Urzędu Miejskiego, 
przeznaczonych do komunalizacji z mocy prawa.  
Karta i spis obejmują nieruchomości : ( drogi gospodarcze o łącznej powierzchni 
0.8057 ha) uznane na podstawie decyzji Starosty Jędrzejowskiego za mienie położone 
w Sędziszowie w obrębie 03. 
Rada zaakceptowała kartę i spis inwentaryzacyjny nieruchomości. 
- przedstawił do zapoznania się wniosek mieszkańców Mierzyna (materiał w załączeniu do 
protokołu), 
- odczytał zaproszenie SCK na zakończenie działalności kółek zainteresowań, 
- odczytał na wniosek radnego Wiktora Tabor protest mieszkańców wsi Gniewięcin 
przeciwko budowie elektrowni wiatrowych – protest wraz z podpisami stanowi załącznik do 
protokołu. 
- do radnego Jana Strzelca – jest demokracja każdy może mówić, kto nie chce rozwoju, ci 
którzy blokują wszelkie inwestycje. 
- do radnego Tabora, kolego radny sam chodziłeś za tym aby farmy wiatrowe powstawały, 
zastanawiam co ile lat zmienia się poglądy. 
Jeśli wpłyną wnioski o gaz a będzie grupa przeciwników to co mamy zrobić, fotowoltaika zła, 
to okaże że wszystko co ma poprawić rozwój gminy jest złe, to my się cofamy. Słyszałem że 
na zebraniu w Gniewięcinie był cyrk. Są jeszcze turbiny wodne na rzekach, nie wiem czy 
powodują straty czy zyski w biologii. Czy elektryczność jest potrzebna czy nie. Protestować 
wolno każdemu. 
Radny W. Tabor 
- aluzje Pana Przewodniczącego nie do mnie, nie ja pisałem a zebranie wiejskie z którego jest 
protokół. Pod protestem podpisało się 200 osób, mnie poproszono abym przyniósł i 
przedstawił radzie. Pytałem jakie korzyści dla tych co będą mieli wiatraki. Okazuje się że 
kapitał początkowy firmy wynosi 5000zł i oni chcą brać kredyty. 
Radny J. Strzelec 
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- trzeba było złożyć wniosek do porządku obrad i byśmy rozmawiali a tak to dałeś się 
podprowadzić, 
- może budowę wiatraków blokują ci u których nie będzie. 
Radny W. Tabor 
- moim zamiarem jest to aby temat przepracowały Komisje Rolnictwa i Rewizyjna, dziś na 
gorąco Rada nie może podjąć decyzji. 
Radny N. Jawor 
- zapytał czy jest nabywca zakładu Pana Ostrowskiego i co będzie produkował? 
Pan Burmistrz 
- - na dziś nie wiemy, przychodzą pytają, jest firma zainteresowana uruchomieniem 
laboratorium wspólnie z SEFAKO ale szczegółów nie znam. 
Radny N. Jawor 
- mieszkańcy Grązowa zwrócili się do Telekomunikacji o usunięcie słupów telefonicznych, 
kazali im zapłacić 10.000zł. 
Pan Burmistrz 
- myśmy za usunięcie z naszego terenu też musieli zapłacić, 
- indywidualnie składać wnioski o odszkodowanie lub służebność przesyłu. 
Sołtys 
- na każdym polu słup to każdy ma składać? 
Pan Burmistrz 
- każdy indywidualnie musi składać. 
Radny N. Jawor 
- zwróciłem się do właściciela działki gdzie jest przepompownia, powiedział że wiele lat 
chodził do gminy i nie miał z kim rozmawiać. Gmina podobno dawała mu 120zł, on 
powiedział że dołoży te 120zł. Rozmawiałem, prosiłem nie zgodził się. Dziwię się że 
projektant zaprojektował w tak niebezpiecznym miejscu. 
Pan Burmistrz 
- rozmawiałem dwa razy prosiłem aby się zgodził  jako dobro wspólne za odszkodowanie 
było  nie bo nie. Na 100% byliśmy przekonani że jest to własność  Zarządu Dróg, byliśmy 
przekonani że są właścicielami bo do nich przez 3 lata  płaciliśmy za zajęcie pasa drogowego. 
Będziemy wywłaszczać bo jest liniowa inwestycja, jest  to cel publiczny, przepompownię 
zabudujemy wewnętrznie. 
Radny J. Wiencek 
- gdy były pierwsze prace nad ustawą śmieciową było że z bloku każdy składa deklarację, 
później zmiana na 1 deklarację. Będzie nieładnie z naszej strony że podnosimy sołtysom, 
może wspólnotom i spółdzielni coś w zamian zaproponować. 
- wyjazd z Majowej brak widoczności, wjeżdżają RIR-y i kruszą asfalt. 
Pan J. Chmielarski 
- godzinę temu jechałem i światło w Pawłowicach się świeci, 
- mieszkańcy byli miesiąc temu u Pana – pokazał przyniesioną wodę w słoiku, żółta i 
nieprzyjemny zapach. Są filtry kamienie nic nie dają, jeśli pobór jest mniej niż 3tys m3 

dziennie woda jest brudna. Pogłębiałem u siebie o 50m studnię i nic to nie dało, musiałoby 
być bardzo szczelnie aby nic się nie dostawało. Już 3 razy pogłębiałem i nic nie dało. 
- są wolne wnioski chciałbym się wypowiedzieć w temacie wiatraków. 
Pan Przewodniczący 
- nie pozwalam się wypowiadać na temat wiatraków, odbieram głos. 
Pan J. Chmielarski 
- są wolne wnioski i każdy ma prawo się wypowiedzieć, 
- zwrócił się do radnego Tabora czy Pan jest przeciw czy za. W rozmowie z mieszkańcami 
odwraca się Pan w inną stronę a z Radą w inną. 
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Radny W. Tabor 
- niech Pan nie sieje fermentu na sesji, Panu nie odpowiem czy jestem przeciw czy za. 
Pan J. Chmielarski 
- referendum można zrobić na wniosek 3 radnych lub grupy mieszkańców i wtedy 
rozstrzygniemy. Dobrze byłoby to zrobić 6 września żeby było razem z ogólnokrajowym. 
Radny Tabor nagle zmienił zdanie, potrzebuje pomocy. 
Podziękował za głos. 
Pani R. Pacholec 
- Pan przyjechał do nas robić show w naszej gminie, pranie mózgów jak w Gniewięcinie, jak 
jakiś Nostradamus. Nie trzeba się tak zabijać ale trzeba być mądrym. Jeździ Pan samochodem 
i też mi szkodzi, powinien Pan przyjść piechotą. Stworzył Pan sobie swój światek, chce Pan 
nam coś wpajać my nie potrzebujemy rad, mamy mądrą Radę. Nie rozumiem o co Panu 
chodzi co Pan chce tu zrobić.  
Radny J. Wiencek 
- przytoczył zdanie z protestu „ warto zauważyć że lokalizacja turbin wiatrowych obejmuje 
grunty należące do osób, które nie zamieszkują na stałe w naszej miejscowości”. 
Pan Burmistrz 
- to nie było zebranie wiejskie, Firma zaproponowała spotkanie z mieszkańcami na początku 
drogi, prawo w tym czasie  kilka razy się zmieniło. Pełne procedury, uzgodnienia, 
zatwierdzenia, decyzje to jest kilka lat. Jeśli wpłynie wniosek od Firmy ja przedstawię radzie, 
jakieś uciążliwości są, ale wg mojego przekonania bez szkodliwości na zdrowie a te opisy nie 
wiem skąd są, bo nie potwierdzone. Gdyby 70 lat temu były takie warunki do protestów jak 
obecnie do dziś świecilibyśmy lampami naftowymi. Wszystko co robimy przeszło przez wiele 
instancji odwoławczych wykonujemy wszystko wg obowiązujących przepisów prawa, przy  
normach hałasu jakie przedstawiono do obliczeń w Gniewięcinie przy  odległościach, 900 i 
1000m  700m są bardziej rygorystyczne niż obowiązujące. Posługiwanie się jednostkowymi 
przykładami nie potwierdzonymi badaniami, to jest  gra na emocjach.  Światowa Organizacja 
Zdrowia uznaje że energia wytwarzana  z wiatraków jest najmniej szkodliwą metodą. W 2011 
roku wiatraki były w 116 gminach. Można sprawdzić jak się rozwinęły gospodarczo i 
społecznie  gminy gdzie są wiatraki. My wszystko robimy przy sterylnych  warunkach dla 
prawa i sterylnych warunkach bezpieczeństwa dla ludzi. Trzeba rozmawiać z mieszkańcami 
Unijne pieniądze 2020 roku kończą się. Musimy na to wydawać co w przyszłości będzie 
powodowało dochód dla gminy. Ludzi trzeba przekonywać ale nie może tak być jak na 
zebraniu w Gniewięcinie. 
Radny W. Tabor 
- za 4 lata 
Radny Z. Konieczny 
- kto zbierał podpisy pod protestem? 
Pani Adwokat  
- podpisy składa się dobrowolnie. 
Pan Z. Adamski 
- piękne stoiska na Festiwalu ale to co się stało trzeba było chodzić naokoło bo wejście 
zamknięte, powinno być trochę zrozumienia. 
Pani Sekretarz 
- była to impreza masowa organizator nie wpuszczał samochodów, później Panie z KGW 
musiały wynosić to było uciążliwe. 
Radny Z. Adamski 
- ochrona nie do końca w porządku, zatrzymali pijanego to 4 na nim leżało, niech ta ochrona 
więcej tu nie przyjeżdża. 
Radny J. Wiencek 
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- ludzie są nieodpowiedzialni, nie słuchają co się do nich mówi. Tam było wesołe miasteczko 
gdyby się coś stało to kto wziąłby odpowiedzialność. 
Radny N. Jawor 
- czy to prawda że mają być stare wiatraki z Niemiec? 
Pan Burmistrz 
- mają być nowe wiatraki prosto z taśmy montażowej antyoblodzeniowe. 
Radny Z. Gładki 
- ochrona nie wpuszczała samochodów gdy impreza trwała, takie mają obowiązki 
odpowiadają za całość. 
Ad. 27 
przewodniczący zamknął obrady VIII sesji Rady Miejskiej kadencji 2014 – 2018. 
 

Na tym protokół zakończono 
 
Protokołował                                     Sekretarz                                           Przewodniczył 


